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brak zdjęcia

Powracamy do tematu mieszkań socjalnych w Skoczowie 

POSŁUCHAJ RELACJI

Tak mówiła nam w lipcu burmistrz Skoczowa Janina Żagan. Minął sierpień, wrzesień się kończy, jednak w Skoczowie
dalej nie wiadomo ile rodzin i kiedy zamieszka w kontenerach. Przypomnijmy, w gminie na lokal socjalny czeka się
około 7 lat. Gmina wpadła więc na pomysł aby tańszym kosztem a przede wszystkim szybciej - pilne przypadki
rodzin umieszczać w kontenerach. Jednak z zapowiedzi jak na razie niewiele wyszło bo ceny jakie zaproponowali
oferenci były bardzo duże - mówi nam burmistrz Janina Żagan 

POSŁUCHAJ RELACJI

Teren pod kontenery jest już przygotowany - dodaje Żagan. Są także szanse, że przed zimą pojawią się mieszkania. 
POSŁUCHAJ RELACJI

 Jan Bacza
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